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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 1/2022 

 

Datum konání: 11. 1. 2022 

Místo konání: Městský park, velká zasedací místnost MÚ Kyjov   

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Mgr. Markéta Pírková – vedoucí odboru majetku, MÚ Kyjov 

Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

Ing. František Svoboda – vedoucí sekce Zeleň, TS Kyjov 

Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt 

 

 

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.00 – 17.45  

 

Program jednání: 

1. Obhlídka – městský park 

2. Realizace adaptačních opatření  

3. Způsob hospodaření na Vodičkově louce 

4. Kontrola úkolů 

5. Kácení dřevin 

6. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Obhlídka – městský park 

 

Komise provedla obhlídku městského parku. Ing. Lattenberg seznámil komisi s návrhy na 

úpravy, popř. odstranění vybraných keřových skupin. Po některých připomínkách bude návrh 

upraven a k realizaci bude vypracován projekt navrhovaných opatření, který bude odborem 

majetku projednán s odborem životního prostředí z hlediska postupu dle zákona o ochraně 

přírody a krajiny.    
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2. Realizace adaptačních oaptření  

Ing. Berka informoval komisi, že bude iniciována schůzka se zástupci spolku Voda lidé 

krajina ke stanovení priorit pro realizaci vybraných adaptačních opatření. Realizace takových 

opatření by měla začít co nejdříve. 

 

 

3. Způsob hospodaření na Vodičkově louce 

Na odboru majetku proběhne ve čtvrtek 13. 1. 2022 jednání v této i v jiných záležitostech se 

zástupcem společnosti ZEMSPOL panem Ing. Rektoříkem. 

 

 

4. Kontrola úkolů 

 

 Projednání obnovy cesty „Brněnky“ a její napojení na Kyjov 

Úkol trvá.  

 

 VKP V Podsedkách 

Pastva ovcí prozatím zahájena nebyla.  

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Úkol trvá. Mgr. Veverková osloví skauty k předložení návrhů polepů. 

 

 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

Úkol trvá. 

 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Přesunuta na vhodnou dobu po zmírnění epidemické situace. 

 

 Problematika odchytu holubů 

Dle sdělení TS bylo odchyceno od listopadu cca 80 ks holubů.  

  

 Úprava pozemku – parčíku mezi ul. Urbanova a Újezd  

Mgr. Bednaříková sdělila, že komise výstavby a urbanismu souhlasí se zachováním zeleně. 

Ing. Kudláč navrhl uskutečnit obhlídku lokality pro stanovení další případné úpravy.   

 

 

5. Kácení dřevin 

 

Ing. Blažek seznámil komisi s následujícími podněty na kácení dřevin: 

 podél nového propoje cyklostezky v Boršově – náletové dřeviny a křoviny, na podzim zde 

proběhne výsadba stromů v rámci akce Alej života,  

 ul. Dr. Joklíka – hrušeň, 

 ul. Komenského (areál KROKU) – 5 bříz, 

 ul. Riegrova – 2 borovice, 
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 sídl. U Vodojemu – bříza, 

 ul. V. Bzeneckého (řadové garáže) – 4 akáty 

 

Komise nesouhlasí s kácením borovic na ul. Riegrova a břízy na sídl. U Vodojemu.  U hrušně 

na ul. Dr. Joklíka navrhuje zachovat torzo stromu. 

  

 

6. Různé 

 

Ing. Blažek 

Informoval komisi o projednání návrhů a doporučení KŽP na schůzi RM dne 22. 11. 2021 

(viz příloha zápisu) a dále o nabídce společnosti VIAGEM městu Kyjovu na odkup některých 

pozemků.  

 

Mgr. Veverková 

 dotazovala se na postup komplexních pozemkových úprav – Mgr. Pírková sdělila, že KPÚ 

byly zahájeny v katastru Nětčic, u ostatních katastrů nebylo prozatím dosaženo 

potřebných souhlasů vlastníků pozemků  s jejich provedením, odbor majetku momentálně 

neprovádí oslovování vlastníků pozemků z důvodu časových možností a personálního 

obsazení odboru, 

 informovala, že ČSOP Kyjov získal dotaci ve výši 200 tis. Kč na mobiliář, jenž bude 

instalován v lokalitě Boršovských luk. O této aktivitě bude Mgr. Veverková informovat 

RM na její schůzi dne 31. 1. 2022, 

 dotazovala se na možnost na zřízení Re-use centra v areálu nového sběrného dvora Ekoru. 

K tomuto záměru podala informace Mgr. Pírková, která sdělila, že se zřízením Re-use 

centra projekt výstavby nového sběrného dvora nepočítá. MUDr. Šimeček navrhl využít 

k tomuto účelu prostory staré kotelny KROKU, který by současně mohl toto centrum 

provozovat, 

 dotazovala se na vyčištění potoka v Bohuslavicích – Ing. Blažek sdělil, že s Ing. 

Svobodou byla provedena obhlídka předmětné lokality, přičemž bylo zjištěno, že se jedná 

o odpad, který byl do lokality v minulosti navážen obyvateli Bohuslavic. Bylo tedy 

navrženo, aby se do odklizení tohoto odpadu brigádně zapojily občané Bohuslavic, TS 

mohou poskytnout součinnost, 

 dotazovala se na údržbu průchodnosti cesty ve VKP V Podsedkách – Ing. Blažek sdělil, že 

údržbu cesty nyní provádí v souladu se smlouvou o výpůjčce Ing. Selucký, 

 dotazovala se na další postup při úpravě veřejného prostranství před ZŠ v Bohuslavicích – 

odbor majetku zjistí aktuální stav příprav na odboru rozvoje města.   

 

Ing. Kudláč 

 navrhl úpravu zeleně v JV rohu městského stadionu,  

 navrhl vytvořit „zásobník“ nápadů a návrhů, které by mohly být realizovány v souvislosti 

s revitalizací Kyjovky.  
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Ing. Selucký  

Upozornil na problematickou keřovou skupinu na ul. Svatoborská – Mgr. Pírková sdělila, že 

v letošním roce je plánována celková rekonstrukce této místní komunikace. 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

1/2022 – komise doporučuje radě města vypracovat interní předpis města, který by upravoval 

systém předkládání investičních záměrů města komisím výstavby a urbanismu a životního 

prostředí k vyjádření již ve fázi studie. 

 

2/2022 – komise doporučuje radě města posílit personální kapacitu na odboru majetku MÚ 

Kyjov za účelem zintenzivnění prací a činností souvisejících s provedením komplexních 

pozemkových úprav na kyjovských katastrech. 

  

 

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

Termín dalšího jednání:  1. 2. 2022 v 16.00 hod.  

  

 

     

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Projednání návrhů a doporučení KŽP na schůzi RM dne 22. 11. 2021  


